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Czwarta sesja Rady Miejskiej 

28 grudnia 2006 roku w Trzcińsku-Zdroju 
 

 

P R O T O K Ó Ł Nr IV/ 2006 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
28 grudnia 2006 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1403

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1622

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 
Co stanowi – 100% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1_ do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy,  
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady IV sesji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott, który przywitał 
wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji.  

 

Przewodniczący obrad- stwierdził quorum według listy obecności 15 radnych obecnych na 15 osobowy 
skład rady.  
 
 
Do punktu 1 b Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- otrzymaliście państwo porządek obrad sesji, czy ktoś wnosi o zmianę porządku 
obrad na dzisiejszej sesji? 
 
Zastępca Burmistrza Gminy pan Edmund Zioła- proszę o rozszerzenie porządku obrad o uchwałę w 
sprawie wyboru kandydata do Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są jeszcze inne propozycje? 
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Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za poszerzeniem porządku obrad o projekt uchwały w sprawie powołania 
kandydata do Stowarzyszenia Gmin Polskich  Euroregionu Pomerania 
 
- za – 15- głosów 
  
Przewodniczący obrad- stwierdzam że porządek obrad został poszerzony o projekt uchwały w sprawie 
powołania kandydata do Stowarzyszenia Gmin Polskich  Euroregionu Pomerania 
 
1. Sprawy regulaminowe: 
a/ otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b/ przyjęcie porządku dziennego obrad, 
c/ przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
2. Informacja Burmistrza Gminy. 
3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a/  zmiany  budżetu Gminy Trzcińsko- Zdrój na rok 2006, 
b/ uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2007. 
c/ zwolnień w podatku od nieruchomości, 
d/ upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do 
realizacji zadania. 
e/ upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do 
realizacji zadania. 
f/ upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do 
realizacji zadania. 
g/ upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do 
realizacji zadania. 
h/ upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do 
realizacji zadania. 
i/ upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do 
realizacji zadania. 
j/ upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do 
realizacji zadania. 
k/upoważnienia Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz zobowiązania do 
realizacji zadania. 
l/ w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność Gminy prawa własności lokali mieszkalnych z 
pomieszczeniami przynależnymi oraz urządzeniami infrastruktury technicznej wraz z prawem użytkowania 
wieczystego przynależnego gruntu stanowiącego własność Skarbu Państwa w wieczystym użytkowaniu 
PKP SA 
ł/ przyjęcia zakresów działania stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. 
m/ przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2007rok. 
n/ przyjęcia zakresu działania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. 
o/ przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2007rok. 
p/ zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rolnictwa Infrastruktury i 
Budżetu oraz wyboru jej przewodniczącego. 
r /zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składu osobowego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i 
Spraw Socjalnych oraz wyboru jej przewodniczącego.  
s/ w sprawie wyboru kandydata do Stowarzyszenia Gmin Polskich  Euroregionu Pomerania.                    
 
6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
7. Wolne wnioski i informacje. 
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8. Zakończenie sesji. 
 
Do punktu 1 c przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad- protokół został radnym dostarczony  i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej 
sesji bez odczytywania. 
 
- za- 15- głosów 
 
Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Do punktu 2. Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
 
 Pytanie zadał radny pan  Mieczysław Krzemiński-  przetarg wygrało przedsiębiorstwo ze Szczecina na 
olej opałowy po 2,12 zł a zamówiono olej po 2,18zł. 
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas- 2.12 to jest cena jaką będziemy płacić w roku 2007, a 2.18 płacimy 
obecnie. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  jakimi kryteriami pan się sugeruje umarzając podatek rolny. 
 
Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  w większości przypadków to trudna sytuacja materialna, a ludzie 
korzystali z pomocy OPS to umorzyłem podatek.  Była też śmierć współwłaściciela, spalenie budynku w 
styczniu 2006r. U pani Mikuć umorzyliśmy w związku z bezskuteczna egzekucja komorniczą. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
Do punktu 3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej pan  Józef Szott- Wpłynęły pisma do Rady Miejskiej: od Pani Bilskiej do 
wiadomości rady w którym jest mowa o zweryfikowaniu opłaty czynszowej za lokal przy Kościuszki.  
Przekazuje radnym to informacyjnie, bo pismo jest skierowane do Burmistrza w dniu 5 stycznia na 
szkolenie jedzie pani Sylwia wraz ze mną. Był też telefon w sprawie skargi, jaka wpłynęła do wojewody od 
radnego Krzemińskiego w sprawie unieważnienia uchwały dotyczącej ustalenia ceny skupu 1 kwintala żyta 
przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy w 2007 roku. Niestety nie 
znamy treści tej skargi, ale mamy nadzieję że sprawa zostanie niebawem wyjaśniona o czym powiadomię 
szanowną radę.  
Zwracało się kilku mieszkańców Trzcińska z zapytaniem czy radni ustalali przyszłoroczną stawkę ceny 
wody. Pragnę poinformować, że obecna Rada tego tematu nie poruszała. W związku z tym, że ustawodawca 
nie wniósł stosownych dokumentów do Rady. Firma WOD-KAN stosowne pismo o podwyżce skierowała 
do Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój w październiku 2006r. niestety poprzednia Rada nie zajęła się tą 
sprawą. A obecna nie mogła się tą sprawą zająć w związku z przekroczeniem ustawowego terminu, czyli 45 
dni na podjęcie uchwały. Termin minął w dniu 3 grudnia, a nowy Burmistrz był zaprzysiężony w dniu 4 
grudnia. W związku z powyższym ceny wody wchodzą z Urzędu bez akceptacji Rady. W okresie między 
sesyjnym w dniu 17 grudnia uczestniczyłem w wieczerzy wigilijnej zorganizowanej przez świetlicę 
opiekuńczo wychowawczą w Piasecznie. W dniu 20 grudnia byłem na II sesji Rady Powiatu, której 
tematem było: powołanie stałych komisji Rady Powiatu i ich przewodniczących, oraz ustalenie 
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wynagrodzenia Starosty Gryfińskiego. Była też interpelacja radnych, by nie było likwidacji Urzędu 
Skarbowego w Gryfinie. Taka jest propozycja Ministerstwa Finansów by obsługą naszego terenu zajął się 
Urząd Skarbowy w Szczecinie. 21 grudnia  uczestniczyłem  w uroczystym  spotkaniu wigilijnym 
zorganizowanym przez Prezydenta Miasta Szczecina Pana Piotra Krzystka, Wojewodę Szczecińskiego Pana 
Roberta Krupowicza  i Przewodniczącego Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego pana Michała 
Łuczaka . Było to spotkanie kurtuazyjne zapoznanie się przewodniczących rad i Burmistrzów. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- nie jest to skarga tylko projekt uchwały, który upadł, a do projektu 
który upadł nie można wnosić poprawek. Na poprzedniej sesji 7 grudnia zapytałem skarbnika i pan 
przewodniczący powiedział, że otrzymam to na piśmie a do dnia dzisiejszego nie otrzymałem tego na 
piśmie. Myślę, że otrzymam tą odpowiedź.  
 
Przewodniczący obrad- powiedziałem na sesji, że proszę się zwrócić do Skarbnika na piśmie i otrzyma 
pan odpowiedź.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- czym była uzasadniona obniżka z 70% do 50% w datkach 
mieszkaniowych jeśli na koniec roku zostały nam środki 61 tys. zł. Było to uzasadnione, że gminy nie stać 
na wypłacenie w takiej kwocie. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  nie są to żadne oszczędności i ja wytłumaczyłem dlaczego są 
wyższe wydatki bo ja nie zmieniałem  planu wydatków w dół o korektę stawek wynagrodzenia. Rada 
podjęła uchwałę a plan nie był zmniejszany.  
  
Radny pan Mieczysław Krzemiński- czym pan uzasadniał, że Gminy nie stać. Nie o to czy Rada podjęła 
decyzję czy nie. Pan uzasadniał, że Gminy na to nie stać, a zostało 61 tys. zł. Pan był upoważniony przez 
burmistrza do uzasadnienia tego. 
 
 
Do punktu 4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący obrad-  czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w punkcie interpelacje i zapytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu 5 a Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  budżetu Gminy      
                        Trzcińsko- Zdrój na rok 2006, 
 
Proszę wnioskodawcę o przedstawienie projektu uchwały. 
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras-  jest to ostatnia uchwała która wprowadza 
zmiany w budżecie Gminy.  Jest to druga wersja, a są to dane, które wynikają z podsumowań dochodów. 
Uwzględniają one stan realizacji Budżetu. Nie ulega zmianie plan nie wzrastają nam wydatki ani dochody 
my przenosimy je między działami. Konieczne stało się zwiększenie wydatków na obsługę długu. 
Zwiększamy o 100zł w ramach kwoty na straże pożarne. Wczoraj podpisywaliśmy fakturę na pewne 
wydatki które nie zostały przewidziane. Pozostałe działy zostają jak w pierwotnym planie. Dochodzi drugi 
paragraf dotyczący planu finansowego Urzędu Miejskiego i zwiększa się dochody budżetu i o ta samą 
kwotę, czyli 79 700zł zwiększa się w drodze przeniesień. W innych rozdziałach klasyfikacji budżetowej. 
Zmniejszamy plan dochodów w gospodarce mieszkaniowej. Zwiększenia i zmniejszenia dotyczą podatku od 
nieruchomości od osób prawnych, a odwrotna sytuacja jest w podatku od nieruchomości od osób 
fizycznych. Są to zmiany bo nasze dochody w większości pozycjach będą ponad 100%.  Będzie to najlepsza 
realizacja budżetu na przestrzeni 8 lat. A była by idealna gdybyśmy otrzymali środki planowane za nasze 
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nakłady na Gimnazjum nie mamy tych pieniędzy. Ale mimo wszystko ten plan dochodów będzie blisko 
100%. Wnoszę w imieniu Burmistrza o podjęcie uchwały.   
 
Czy są pytania  otwieram dyskusję? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- zapytał o stanowisko komisji budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani  Wiesława Płotkowska- komisja jest za podjęciem uchwały. 
 
Radny pan  Marcin Czesyk-  zgłosił wniosek formalny o nie odczytywanie tego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za tym by nie odczytywać projektu uchwały? 
 
- za 15- głosów 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr IV/19/06 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu 5 b Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
                         Trzcińsko-Zdrój na rok 2007 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- proszę o uchwalenie tego budżetu, a pewne zmiany zostaną 
dokonane na sesji 24 stycznia i wówczas będą dokonane zmiany konkretnych inwestycji wskażemy jakie 
inwestycje będą robione. 
 
Projekt przedstawił skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- my możemy tylko zrobić zmiany w 
wydatkach na inwestycje bo nie mamy takich prostych rezerw, by zwiększać środki na inwestycje. Budżet 
ten zapewnia spłatę kredytu i rat pożyczki na kwotę 310 tys zł. Na to musimy mieć wolne środki które 
odłożą się w formie środków pieniężnych. Nie jest to naszym wydatkiem na zadania. Z tego nie powstaje 
żaden zakup czy usługi jest to czysty rozchód środków. Ja się cieszyłem, że ten budżet udało się tak spiąć, 
że mogliśmy przeznaczyć to na inwestycje. Jest rezerwa na zakupy inwestycyjne i te kwoty rezerw nam się 
przydadzą. W toku realizacji budżetu wychodzą różne sprawy i zadania które są niezbędne. 60tys. zł jest na 
zakupy inwestycyjne i mogą być zakupy inwestycyjne i nawet przy zmianie korekty wnioskuję by 
zatrzymać te kwoty rezerw. Mamy dochody praktycznie określone bo są to dochody z budżetu państwa i 
wynika to też że stawek podatkowych. Realnie przewidywane są ze stawek podatkowych. Jest to budżet 
ostrożny a to, że nam tych pieniędzy wystarczyło pozwoliła nam jeszcze oprócz zarezerwowania kwot 
nadwyżki a jest to kwota nie mała. Było to możliwe dzięki przyznaniu wyższej subwencji ogólnej i część 
wyrównawczą. Jeżeli państwu te uwagi wystarcza to służę wyjaśnieniami. 
 
Radny pan  Marcin Czesyk-  proszę o przyjęcie budżetu w takiej formie jaką mamy a na koniec stycznia 
zadecydujemy co robimy i według jakiej kolejności.  
 
Czy są pytania ?  
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  ja mam wniosek formalny o przesunięcia budżetowe z rozdziału z 
TCK i przesuniecie do działu 801  i 921  i będzie to przeznaczenie 20 tys. zł na działalność poza lekcyjną i 
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921 to na remont świetlic wiejskich. Bo w budżecie jest tylko 20tys. zł i to nie wystarczy na remonty. Jeśli 
TCK będzie działało zgodnie  przeznaczeniem to im dołożymy. A jak my te pieniądze przekażemy do szkół 
to już będą wykorzystane podczas ferii zimowych. Pan dyrektor mówi, że handel jest i wydzierżawiamy a 
wesele nie jest dochodowe. Za metr placu na rynku pod gołym niebem a tam za 200 zł sala na dobę z 
ogrzewaniem i oświetleniem. Wniosek formalny z działu 925 to są dotacje do TCK zdjąć 40tys. zł i 
podzielić po 20 tys. zł do działu 801 na zajęcia pozalekcyjne i do działu 921 na remonty świetlic. 
 
Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- ja chcę zwrócić uwagę po to były posiedzenia komisji by tam 
uwagi były zgłaszane i nie można robić tego teraz bo wszelkie tego zmiany nie mogą być robione bez 
ustosunkowania się do tego pana Burmistrza. Jest to jego projekt i on przedstawia. TCK będzie realizowało 
2 duże projekty unijne na kwotę 180 tys. zł i jak będziemy chcieli zdjąć te pieniądze to nie możemy. A plan 
jest na poziomie tego roku. wszystkie imprezy kulturalne, były finansowane  w ramach TCK. Nie wiem czy 
20tys. zł to wystarczy na remonty czy zajęcia poza lekcyjne i jeśli by się okazało że dla szkoły zabraknie 
pieniędzy to mamy rezerwę budżetową 116tys. zł. poczekajmy na środki z budżetu państwa, bo jeśli się 
okaże że subwencje lub dotacje będą mniejsze i będziemy musieli ciąć w inwestycjach. 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za wnioskiem formalnym radnego Krzemińskiego 
 
- za- 1- osoba 
- przeciw- 11- osób 
- wstrzymało się – 3- osoby 
 

Przewodniczący obrad-stwierdzam, że wniosek  radnego Krzemińskiego upadł. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę o przedstawienie  stanowiska komisji budżetowej 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani Wiesława Płotkowska- na posiedzeniu komisji została 
uchwała zaopiniowana pozytywnie 7 głosami przy dwóch głosach wstrzymujących się. 
 
Radny pan  Marek Rutka-  w imieniu naszego klubu pragnę powiedzieć kilka słów budżet nie jest 
doskonały jest tu dobrze wyliczone w ciągu roku będzie zmieniane na każdej sesji a budżet podobny jest od 
6 lat. Ostatnie wybory spowodowały to, że mieszkańcy oczekiwali konkretów w budżecie na komisjach 
wiele podawaliśmy przykładów nieprawidłowości. Nasz klub miał głosować przeciw budżetowi ale pan 
Burmistrz  stoi na stanowisku, że budżet ten będziemy zmieniać i będziemy stosować różne poprawki a 
podobne jest zdanie drugiego klubu więc proszę Radnych by zagłosowali za tym budżetem. 
 
Radny pan  Marcin Czesyk- czy jest pozytywna opinia RIO na temat tego budżetu. 
 
Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- odczytał opinię RIO, co stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego 
protokołu.  
 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymały się 2- osoby 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr IV/20/06 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
 
O godzinie 1517- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
 
O godzinie 1527 – obrady zostały wznowione. 
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Przewodniczący obrad-  pragnę radnych poinformować że zgodnie z naszym statutem jeśli do projektu 
uchwały nie wniesiono poprawek to nie wymaga ona odczytywania. 
 
 
Do punktu 5 c Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od    
                       nieruchomości, 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  uchwała była dyskutowana na komisjach, a dotyczy wszystkich 
którzy w ramach otrzymania renty czy emerytury zdali swoje gospodarstwo na skarb państwa. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę o przedstawienie stanowiska komisji budżetowej. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani Wiesława Płotkowska- na posiedzeniu komisji została 
uchwała zaopiniowana jednogłośnie.  
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr IV/21/06 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu 5 d, e, f, g, h, i, j, k Podjęcie uchwał w sprawach upoważnienia 
Burmistrza Gminy do nieodpłatnego przejęcia nieruchomości oraz 
zobowiązania do realizacji zadania. oraz podjecie uchwały w sprawie 
nieodpłatnego przejęcia na własność Gminy prawa własności lokali 
mieszkalnych z pomieszczeniami przynależnymi oraz urządzeniami 
infrastruktury technicznej wraz z prawem użytkowania wieczystego 
przynależnego gruntu stanowiącego własność Skarbu Państwa w 
wieczystym użytkowaniu PKP S.A. 
 
 
Radny pan  Marcin Czesyk-  zgłosił wniosek formalny by wszystkie projekty uchwał, zostały głosowane 
razem An block. 
 
Radny pan Marek Rutka- możemy je głosować razem, ale proszę by wnioskodawca przedstawił wszystkie 
projekty uchwał.  
 
Projekty uchwał przedstawił inspektor pan Piotr Bugajski- są to projekty uchwał które mówią o przejęciu 
na własność Gminy Trzcińsko-Zdrój oczywiście nieodpłatnie. Są to przejęcia na sieć kanalizacyjną w 
Góralicach, agencja wyraziła zgodę na to projektowanie. Kolejne działki to jest teren osiedlowy na Ceglanej 
i on może być w przyszłości wykorzystany na garaże czy plac zabaw. Kolejna działka w Piasecznie jest to 
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zbiornik przeciw pożarowy podziemny. Kolejna działka to jest remiza strażacka w Stołecznej i remiza 
strażacka w Gogolicach. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  jest to bezcelowe jeśli tylko remiza bez tych garaży obok. 
 
Inspektor pan Piotr Bugajski- jest to budynek z placem wzdłuż. I to było przedmiotem przejęcia. 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski-  jeśli są przekazane jedne drzwi to jest to nie potrzebne.  
 
 Inspektor pan Piotr Bugajski-  kolejna nieruchomość w Chełmie Górnym i jest to droga brukowa, która 
jest drogą agencji. Jak agencja będzie wyznaczała grunt dla pani Hyczewskiej to odetną nam dojazd do 
budynku.  Kolejna działka to w Chełmie Dolnym gdzie jest szambo i zbiornik bezodpływowy. Kolejna jest 
w Chełmie Górnym na plac zabaw i pod świetlicę kontenerową. Ostatnia uchwała to są dwa lokale 
mieszkalne przy ul. Dworcowej 24. jest to obowiązek obligatoryjny. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania ? 
 
Radny pan  Franciszek Kwiatkowski- proponuję by nie przyjmować jednej uchwały gdzie jest przejęcie 
garażu w Gogolicach. 
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  jak nie weźmiemy tego bubla, to czy nam przekażą coś na czym 
będzie nam zależało. 
 
Inspektor pan Piotr Bugajski-  jeśli chodzi o straże to Gminy wystąpiły o uregulowanie stanu prawnego i 
muszą mieć uregulowany stan prawny nieruchomości. 
 
Przewodniczący obrad-  kto jest za przeniesieniem tej uchwały na kolejną sesję.  
 
-za -7- głosów 
- przeciw- 5- osób 
- wstrzymały się – 3- osoby 
 
Przewodniczący obrad-  przeszedł wniosek radnego Kwiatkowskiego i ta uchwała zostanie ponownie 
przedstawiona na kolejnej sesji. Czyli uchwałę nr 27 przekazujemy na komisję. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekty uchwał i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwały zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr IV/22/06 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
/Uchwała Nr IV/23/06 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
/Uchwała Nr IV/24/06 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
/Uchwała Nr IV/25/06 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
/Uchwała Nr IV/26/06 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
/Uchwała Nr IV/27/06 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
/Uchwała Nr IV/28/06 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
/Uchwała Nr IV/29/06 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu 5 ł Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia zakresów działania,          
                         stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. 
 
Proszę przewodniczącą komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych  o przedstawienie zakresu 
działania komisji. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty  przedstawiła zakres działania komisji który na posiedzeniu komisji został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- Dziękuję  teraz, proszę przewodniczącą komisji Rolnictwa Infrastruktury i 
Budżetu  o przedstawienie zakresu działania komisji. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani Wiesława Płotkowska- na posiedzeniu komisji został zakres 
działania przyjęty jednogłośnie.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr IV/30/06 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Do punktu 5 m Podjecie uchwały w sprawie  przyjęcia planów pracy stałych   
                          Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2007 rok. 
 
Proszę przewodniczącą komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych  o przedstawienie planu 
pracy komisji na rok 2007. 
 
Przewodnicząca komisji oświaty  przedstawiła plan pracy komisji, który na posiedzeniu komisji został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono 
 
Przewodniczący obrad- Dziękuję teraz, proszę przewodniczącą komisji Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu  
o przedstawienie planu pracy komisji na 2007r. 
 
Przewodnicząca komisji budżetowej pani Wiesława Płotkowska- na posiedzeniu komisji został plan 
przyjęty jednogłośnie.  
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 



 10

 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr IV/31/06 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Do punktu 5 n Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia zakresu działania 
                         Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju.
 
Proszę wnioskodawcę o przedstawienie projektu uchwały przewodniczącego komisji rewizyjnej. 
 
Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkowski- przedstawił zakres działania   

1. Funkcjonowanie dzielności  organów gminy- Burmistrza, oraz podporządkowanych mu jednostek w 
zakresie: 

a/ realizacji budżetu gminy, 
b/ wykonywania uchwał rady, interpelacji radnych i skarg mieszkańców Gminy, 
c/ prowadzenie gospodarki finansowej gminy z uwzględnieniem dotacji dla gminy, 
d/ funkcjonowania jednostek organizacyjnych gminy, 
2. Współpraca z komisjami Rady w rozpatrywaniu skarg na działalność organów gminy, oraz 
załatwianiu wniosków.  

 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr IV/32/06 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Do punktu 5 o Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia planu pracy Komisji 
                         Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2007 rok. 
 
Proszę  o przedstawienie projektu uchwały przewodniczącego komisji rewizyjnej. 
 
Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Franciszek Kwiatkowski- przedstawił plan pracy komisji: 
 

1. Kontrola finansowa Trzcińskiego Centrum Kultury- I kwartał, 
2. Kontrola umów zawartych z Zakładem Usług Komunalnych, Mieszkaniowych, Transportowych 

Handlowych i Cmentarnych Józef Skiba- I kwartał, 
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3. Kontrola umów zawartych z firma Wod- Kan.- I kwartał, 
4. Rozpatrzenie sprawozdania i wydanie opinii z wykonania budżetu Gminy za rok 2006. I kwartał, 
5. Kontrola finansowa biura obsługi szkół za rok szkolny 2006-2007- II kwartał 
6. Kontrola finansowa dotacji przeznaczonych na działalności przedszkola miejskiego w Trzcińsku- 

Zdroju w roku szkolnym 2006-2007 – II kwartał 
7. Kontrola przeprowadzonych przetargów i umów wynikających z rozstrzygniętych przetargów za 

2006r.- II kwartał 
8. Kontrola finansowa środków przeznaczonych na sołectwa w 2006r. – IV kwartał 
9. Kontrola finansowa dotacji przeznaczonych na działalność organizacji pozarządowych- IV kwartał 

 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- z głosem doradczym bo my dotacji na sołectwa nie dajemy i 
należy tu zastąpić słowo dotacji na środki. W pierwszym kwartale powinno być wyrażenie opinii z realizacji 
budżetu za rok 2006 i to będzie w marcu. Jest to opinia niezbędna do wniosku o absolutorium. Proszę 
jednocześnie byście przesunęli trochę kontroli z pierwszego kwartału. 
 
Przewodniczący obrad-  sytuacja jest jasna i jest nacisk na działalność tej komisji i dlatego wiele rzeczy 
jest w pierwszym kwartale. Odczytał projekt uchwały poprawka jednego słowa i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr IV/33/06 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
 
 
Do punktu 5 p Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania   
                          składu osobowego Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i 
                         Spraw Socjalnych oraz wyboru jej przewodniczącego.  
 
Projekt przedstawił radny pan  Marcin Czesyk- składy osobowe komisji zostały przyjęte na drugiej sesji i 
w związku z tym, że Radny Krzemiński zgłosił uwagę że przewodniczący rady nie może uczestniczyć w 
komisjach z prawem głosu mamy opinię prawną w tej sprawie i on napisał, że nie ma przeszkód prawnych 
by radny Szott był  członkiem tej komisji. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr IV/34/06 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu 5 r Podjecie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 
                        składu osobowego Komisji Rolnictwa Infrastruktury i  
                        Budżetu oraz wyboru jej przewodniczącego.
 
Przewodniczący obrad- sprawa jest podobna do uchwały wyżej wiec nie widzę potrzeby by to 
odczytywać. Czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr IV/35/06 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu 5 s Podjecie uchwały w sprawie kandydata do Stowarzyszenia   
                        Gmin Polskich Euroregionu Pomerania. 
 
Projekt przedstawił Burmistrz pan  Zbigniew Kitlas-  w poprzedniej kadencji mieliśmy naszego delegata do 
Euroregionu Pomerania  był to zastępca burmistrza a mamy nowego i dlatego jako delegata wskazuję pana 
Edmunda Ziołę. 
 
Przewodniczący obrad- Czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 15 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr IV/36/06 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
 
O godzinie 1607- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
 
O godzinie 1615 – obrady zostały wznowione. 
 
 
Do punktu 6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
 Nie było takich interpelacji. 
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Do punktu 7. Wolne wnioski i informacje.
 
Radny pan  Marek Rutka- czy jest aktualna sprawa koszy na śmieci? 
 
Skarbnik Gminy pan Kazimierz Watras- zakup tych pojemników był realizowany dwukrotnie i 
korzystaliśmy z dofinansowania  z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej. Czy są jeszcze potrzeby 
w tym zakresie to ja orientacji nie mam. Jeśli istnieje gospodarka odpadami, która przeszła do 
przedsiębiorstwa komunalnego to niech oni zabiegają o te środki.  
  
Przewodniczący obrad- proszę o rozpatrzenie tego pytania. Pragnąłbym wszystkim radnym , panu 
burmistrzowi jego zastępcy, skarbnikowi gminny, wszystkim zaproszonym gościom i mieszkańcom gminy 
złożyć jak najlepsze życzenia noworoczne, życzę nowo wybranej radzie owocnych obrad w obecnej 
kadencji  i podejmowania trafnych uchwał,  a Panu Burmistrzowi życzę dużo zdrowia i dobrej współpracy z 
Radą Gminy. Proszę o wzniesienie toastu noworocznego. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  przyłączam się do życzeń pana Przewodniczącego i w związku z 
tym, że jest to nasza ostatnia sesja by nadchodzący rok 2007 był lepszy jak 2006. 
 
 
 
Do punktu 8. Zakończenie sesji. 
 
O godzinie 16 22 – przewodniczący obrad zamknął IV sesję Rady Miejskiej. 
 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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